
       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 10.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 26. 7. 2007 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

 

z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 26. 7. 2007 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 12 poslancov OZ bolo prítomných 10 poslancov. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

          N e p r í t o m n í: 

Ing. Zoltán Takács, Mgr. Dibusz János. 

 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce, Ing. Luca J. - prednosta 

OcÚ.  Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce, Lívia Gerhardtová – účtovníčka obce,  

Alžbeta Baová – pracovníčka OcÚ, Eva Bryndzová – pracovníčka úseku školstva OcÚ, 

Ondrej Šuba – pracovník obce,  Ildikó Szucsová – pracovníčka OcÚ, Alžbeta Ďuriková – 

pracovníčka OcÚ,Mátyus J. – riaditeľ VPS, Holop F. –riaditeľ MKS, Ďurika T. – náčelník 

OP, Ing. Hengerics Gabriel – správca ŠH a pozvaní hostia. 

 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal prítomných a oboznámil poslancov  

s programom jednania 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva v reči slovenskej aj maďarskej. 

Opýtal sa poslancov, či majú ďalšie návrhy na doplnenie programu jednania. 

Iný návrh zo strany poslancov neodznel. 

Nakoľko poslanci iný návrh  do  programu jednania nemali, p. starosta dal hlasovať 

o predloženom programe jednania 10. zasadnutia OZ. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: Mládenczová Irena, Haris Zoltán. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Asztalos Jozef, Patakyová Alžbeta, Mgr. Holková Gizela. 

P. starosta konštatoval, že je prítomných 10 poslancov a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

P r o g r a m : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

      2. Informatívna správa o plnení rozpočtu obce Nesvady k 31. 5. 2007 

      3  Správa o stave pohľadávok obce Nesvady k 30. 6. 2007 

      4. Stav organizačno-technického zabezpečenia podujatia Nesvadské dni 2007, definitívny  

          program a rozpočet podujatia a návrhy na vyznamenania. 

5. Vyhodnotenie akcie „Športom proti drogám“ 

6. Správa o využití ubytovacieho zariadenia obce Nesvady k 30. 6. 2007 

7. Rôzne: 

- Simonics Zoltán – žiadosť o odkúpenie pozemku 

- Keszi Eduard – žiadosť o pridelenie stavebného pozemku 

- Sallai Peter – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

- Keszi Norbert – žiadosť o kúpu pozemku 

- Klub dôchodcov Nesvady – žiadosť o finančný príspevok  na účasť speváckej skupiny  

   v Maďarskej republike. 

- Informácia o uzavretí zmluvy o dielo a návrh na vzatie úveru na financovanie termálneho 

   vrtu 



- Návrh na vyčlenenie finančných prostriedkov na geologické práce a práce technického 

  dozoru pri realizácii termálneho vrtu 

- Vybudovanie časti inžinierskych sietí pre priemyselný areál 

- Dohoda o vykonávaní služieb pri prevádzkovaní pohrebísk obce Nesvady – upresnenie  

   podmienok údržby pohrebiska 

- Zásady obce Nesvady o materiálnom zabezpečení činnosti Zboru pre občianske záležitosti  

   v obci Nesvady 

- Úradný záznam z návštevy oficiálnej delegácie z družobnej obce Felsőszentiván – MR 

- Žiadosť Mestského úradu v Kiskőrösi o zabezpečenie nocľahu s polovičnou penziou v obci  

   Nesvady v dňoch 9.-12. 8. 2007. 

       8. Všeobecná rozprava a interpelácia poslancov 

       9. Návrh na uznesenie 

     10. Záver 

 

J e d n a n i e : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov  

    - priložená k zápisnici 

    Predkladá: prednosta OcÚ 

Prednosta OcÚ predniesol kontrolu plnenia uznesení a informoval o činnosti obecnej  

polície za uplynulé obdobie. 

P. Patakyová – ku KTR – dostala upomienku, platila neskôr, lebo čakala  50% zľavu, 

                         keď pripomienkovala zlú kvalitu signálu, pani vo firme M-Elektronik  

                         tvrdila, že zatiaľ nikto nereklamoval zlú kvalitu signálu. 

P. starosta – partnerom obce je majiteľ firmy M-Elektronik – Ing. Mišovic, s ktorým nie  

                     raz diskutoval o tejto veci. 

                     Doteraz nie je zabezpečená 100% prevádzka siete KTR. Potrebné budú 

                     ďalšie zásahy do siete KTR. Budú musieť asi prepojiť časť siete inou trasou  

                     pre zlepšenie kvality signálu. Vedenie firmy veľmi dobre vie v akom stave je  

                     KTR. Osobne tiež nie je s reakciou firmy spokojný. Bude zaslaná ďalšia  

                     písomná urgencia, pretože dodnes na list obce nereagovali. 

      V priebehu budúceho týždňa by mali dostať súčiastky a mali by doladiť  

                     systém.  

Iné dotazy a pripomienky neodzneli. P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto  

bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

      2. Informatívna správa o plnení rozpočtu obce Nesvady k 31. 5. 2007 

          - priložená k zápisnici 

          Predkladá: prednosta OcÚ  

          P. starosta – v júni obec dostala len 1/10 priemernej štátnej dotácie. V škole prebiehajú 

                               rekonštrukčné práce a niektoré investičné akcie. 

          Dotazy a pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu  

      uznesenia k tomuto bodu jednania. 

      Hlasovanie: všetci za. 

                                

      3  Správa o stave pohľadávok obce Nesvady k 30. 6. 2007 

           - priložená k zápisnici 

          Predkladá: prednosta OcÚ 

          P. starosta – na tomto úseku sa bude robiť náprava za tým účelom, aby sa zlepšili 

                              výsledky vymáhania pohľadávok.  Nedostatky na tomto úseku boli  



                              z dôvodu dlhodobej práceneschopnosti zodpovedného pracovníka. 

Ing. Miškovič – za pol roka nedoplatky 880 tis. Sk, komisia doporučuje, aby sa tieto  

                           pohľadávky vymáhali ráznejšie, dane z nehnut. FO a PO, nájomné...... 

                           Doporučil správu predkladať štvrťročne. 

P. starosta – určité opatrenia sa budú robiť. Z hľadiska fin. predpisov pokiaľ firma nie je 

likvidovaná – existuje v OR, nie je možné tieto pohľadávky odpísať. Tieto pohľadávky sa 

ukazujú ako nevymožiteľné, nakoľko tieto firmy nemajú žiadny majetok. 

Iné dotazy a pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto 

bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

      4. Stav organizačno-technického zabezpečenia podujatia Nesvadské dni 2007,  

          definitívny program a rozpočet podujatia a návrhy na vyznamenania. 

          - priložený k zápisnici 

          Predkladá: prednosta OcÚ a komisia školstva a kultúry 

P. starosta – poslanci materiál obdržali. Nie je rozpočtovaný rockový koncert – vyzval 

poslancov na prednesenie návrhov. Ďalšie vyvolané náklady – prenosná konštrukcia nad 

pódium je už vyrobená – táto bude slúžiť aj v budúcich rokoch. 

S komisiou kultúry sa pri návrhoch ocenených bude špecifikovať text za čo obdržia 

vyznamenania. Požiadal predsedníčku komisie, aby tieto texty doložila. 

Mgr. Holková – nakoľko fin. prostriedky z EÚ neboli schválené, čo je dosť zarmucujúce, 

                           bolo treba zostaviť nový program podľa finančných možností obce. 

     Oboznámila s programom podujatia, v ktorom nastali ďalšie zmeny  

                           v časovom harmonograme, ktoré žiadala aby si poslanci poznačili. Frakcia  

                           SMK a komisia navrhuje ponechať v programe ukážku zabíjačky, na ktorú 

                           by boli pozvaní žiaci ZŠ a deti  z MŠ. Žiadala pred prejednávaním rockového  

                           koncertu vyhlásiť na prejednanie 15 minútovú prestávku, kde by sa upresnila  

                           hudobná skupina. 

                           Na žiadosť športových klubov navrhuje sa vynechať futbalový a hádzanársky  

                           turnaj.  

                           Pre deti frakcia SMK a komisia kultúry navrhuje zabezpečiť atrakcie ako sú  

                           vzdušný hrad, stánok šikovných rúk, maľovanie na tvár a pod. na dva dni  

                           bezplatne. 

                           Tieto atrakcie si nevyžadujú vysoké finančné náklady a aj deti by mali  

                           postarané o zábavu..  Zábava v areáli kultúrneho domu sa navrhuje do 1 hod.,  

                           nakoľko v okolí sú rodinné domy a bytovky. Mažoretky budú vystupovať len 

                           na námestí pred obecným úradom. 

 Bod C/ predloženého návrhu  uznesenia navrhla prejednať neverejne,   

 nakoľko sa týka zoznamu občanov navrhnutých na ocenenie. 

P. starosta – oznámil v reči slovenskej, že program podujatia bude vyvesený na úradnej tabuli  

                    obce a zverejnený v teletexte KTR. Nesúhlasil, aby zábava bola len do 01.00  

                    hod., nakoľko táto akcia je len lx ročne. 

Holop S. – bod 16 a 22 rozpočtu podujatia – týka sa profesionálnych skupín – ktorým je 

                  za to zaplatené. 

P. starosta – ide o občerstvenie pre veľký počet účastníkov galaprogramu. 

                    Rockový koncert je treba upresniť, vzdušné zámky pribudnú. 

Haris Z. – z rozpočtu vypadne stravovanie účastníkov futbalového turnaja a hádzanárskeho  

                 turnaja,  čo podstatne zníži  rozpočet podujatia. 

P. starosta – vyhlásil žiadanú 15 min. prestávku. Vyzval poslancov, aby pri jednaní  

                     o rockovom koncerte brali ohľad na to, že obec z EÚ nedostala dotáciu na toto  



                     podujatia a celý rozpočet podujatia zaťaží rozpočet obce. 

 

Po pol hodinovej prestávke sa pokračovalo v jednaní OZ. 

P. starosta – oznámil, že rockový koncert sa prejedná  ako posledný bod aj s návrhmi 

                     na vyznamenanie. 

 

5. Vyhodnotenie akcie „Športom proti drogám“ 

           Predkladá: predseda komisie 

           - priložené k zápisnici 

Molnár Z. – informoval v krátkosti v reči maďarskej aj slovenskej o podujatí pre informáciu  

                    občanov sledujúcich priame vysielanie zasadnutia OZ. 

P. starosta – osobne nemal možnosť sa zúčastniť akcie nakoľko bol odcestovaný, poďakoval 

sa komisii, organizátorom a sponzorom, že zorganizovali takúto prospešnú akciu. 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

6. Správa o využití ubytovacieho zariadenia obce Nesvady k 30. 6. 2007 

    - priložená k zápisnici 

    Predkladá: správca ŠH 

P. starosta – poslanci materiál obdržali, na prípadné otázky bude odpovedať p. Hengerics, 

                    správca ŠH. 

                    Bude treba pridať na hospodárení, pretože polrok je mínusový. Dúfa, že do  

                    konca roka hospodárska bilancia športovej haly bude kladná. 

Ing. Miškovič –nakoľko tento materiál hodnotí aj využitie športovej haly, nielen  

                          ubytovacej a reštauračnej časti, konštatoval, že už tým je činnosť úspešná,  

                          že podporuje športové aktivity občanov. 

                          ŠH je v prevádzke už 20 rokov a verí, že aj vďaka investičným akciám  

                          v obci sa zlepší využitie ubytovacej časti, tieto priestory je potrebné  

                          naďalej zveľaďovať. 

P. starosta – účtovné zásady hovoria, že podnikanie obce nemôže byť stratové, preto budú  

                     prijaté opatrenia na zabránenie stratovosti. 

Iné dotazy a pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto  

bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Po dvoch hodinách jednania p. starosta vyhlásil 10 minútovú prestávku. 

Po prestávke sa pokračovalo v jednaní OZ. 

 

7. Rôzne: 

 

- Simonics Zoltán – žiadosť o odkúpenie pozemku 

   - priložená k zápisnici 

P. starosta – formálne bol prepracovaný návrh uznesenia, vecne sa však nemení. 

Ing. Miškovič – komisia doporučuje schváliť túto žiadosť, nakoľko rieši skutočný stav. 

                          Navrhuje 100,- Sk/m2. 

Haris Z. – komisia poľnohospodárstva tiež navrhuje pozemok predať za 100,- Sk/m2. 

Iný návrh zo strany poslancov neodznel. P. starosta dal hlasovať o odznelých návrhoch. 

Hlasovanie: všetci za. 

 



- Keszi Eduard – žiadosť o pridelenie stavebného pozemku 

 - priložená k zápisnici 

P. starosta – po dražbe sú voľné ešte dva pozemky. Osobne nie je proti predaju pozemku. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje zrealizovať odpredaj pozemku za podmienok  

                            ako u ostatných stavebníkoch. 

Haris Z. – komisia doporučuje predať za 150,- Sk/m2. 

Iný návrh neodznel. P. starosta dal hlasovať o odznelom návrhu. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Sallai Peter – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

 - priložená k zápisnici 

Ing. Miškovič – komisia výstavby navrhuje predĺžiť nájomnú zmluvu na 5 rokov s 10% 

navýšením nájomného. 

Iný návrh neodznel, p. starosta dal hlasovať o odznelom návrhu. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Keszi Norbert – žiadosť o kúpu pozemku 

  - priložená k zápisnici 

P. starosta – hrubá stavba je dokončená, podľa podmienok teraz stavebník má právo na  

                     uzatvorenie kúpnej  zmluvy. Doporučuje OZ túto žiadosť schváliť. 

Ing. Miškovič – komisia doporučuje schváliť odpredaj nehnuteľnosti. 

Iný návrh neodznel, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Klub dôchodcov Nesvady – žiadosť o finančný príspevok  na účasť speváckej skupiny  

   v Maďarskej republike. 

   - priložená k zápisnici 

P. starosta – dnes bol poslancom doručený aj program podujatia. Vyzval poslancov, aby   

                     v prípade záujmu účasti na tomto podujatí sa prihlásili  po zasadnutí OZ,  

                     najneskoršie však zajtra, aby sa mohol nahlásiť počet účastníkov. 

Pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Informácia o uzavretí zmluvy o dielo a návrh na vzatie úveru na financovanie  

   termálneho vrtu 

- priložená k zápisnici 

Predkladá: starosta obce 

P. starosta – po vyzvaní obec obdržala ponuky na poskytnutie úveru od 4 bánk, je  

                    potešiteľné, že všetky oslovené banky promptne reagovali. 

                    Vzhľadom na bonitu našej obce ani jedna banka nepožaduje ručenie  

                     nehnuteľnosťou. Ponuky sú vyhodnotené, ale banky žiadajú, aby sa podmienky 

                     nezverejňovali. Preto p. starosta navrhol, aby komisia uvedená v návrhu  

                     uznesenia po skončení dnešného zasadnutia OZ zasadla a rozhodla, od ktorej  

                     banky obec zoberie úver. 

                     Každá banka vypýtala výsledky hospodárenia obce za posledné 2 roky. 

                     K stanovisku hlavnej kontrolórky – kritériá uvedené v stanovisku obec spĺňa. 

                     Firma ktorá vyhrala verejnú súťaž na realizáciu vrtu už aj nastúpila a robí  

                     prípravné práce k realizácii vrtu. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje schváliť zobratie úveru a dúfa, že vrt bude  

                          úspešný. 



Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

   

 

- Návrh na vyčlenenie finančných prostriedkov na geologické práce a práce technického 

  dozoru pri realizácii termálneho vrtu 

- priložený k zápisnici 

Predkladá: starosta obce 

P. starosta – v reči maďarskej aj slovenskej predniesol obsah predloženého návrhu. 

                     Je to dôležitá funkcia, pretože tento dozor garantuje, že všetky práce sú  

                     prevedené podľa zmluvy o zhotovení diela a ďalších predpisov. 

Ing. Miškovič – komisia ide o povinnosť investora, ktorá vyplýva zo zákona a preto navrhuje  

                          schváliť návrh predloženého uznesenia k tomuto bodu jednania.                     

Iný návrh neodznel, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Vybudovanie časti inžinierskych sietí pre priemyselný areál 

 - priložené k zápisnici 

Predkladá: p. Šuba 

P. starosta –kompletný projekt má hodnotu cca 18 mil. Sk. Firma Eldur, ktorá by mala 

dokončiť výstavbu haly na jeseň – urguje obec o plnenie zmluvy – vybudovanie inžinierskych 

sietí – voda, kanalizácia. Investora je potrebné ubezpečiť, že obec tieto zmluvné prísľuby 

splní. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje schváliť predložený návrh. Je to nevyhnutná 

daň za výstavbu výrobných hál v priemyselnom parku. Na druhej strane občania získajú nové 

pracovné miesta. 

Becse O. – onoho času pri predaji pozemku firmám sa obecné zastupiteľstvo zaviazalo, že zo 

získaných finančných prostriedkov obec vybuduje inžinierske siete. 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Dohoda o vykonávaní služieb pri prevádzkovaní pohrebísk obce Nesvady – upresnenie  

   podmienok údržby pohrebiska 

   - priložené k zápisnici 

P. starosta – v zmysle pripomienok odznelých na minulom zasadnutí OZ sa predkladá 

upresnenie k bodu 7 dohody. 

Ing. Miškovič – komisia doporučuje schváliť predložené upresnenie podmienok v dohode 

                          v zmysle predloženého návrhu. 

Iný návrh neodznel, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Zásady obce Nesvady o materiálnom zabezpečení činnosti Zboru pre občianske  

   záležitosti v obci Nesvady 

   - priložené k zápisnici 

   Predkladá: matrikárka obce 

P. starosta – nedochádza k podstatným navýšeniam, sú upresnené akcie, ktoré sú financované 

obcou. 

Ing. Miškovič – k jubilantom  – navrhol výšku sumy na dary navrhol rozlíšiť podľa veku 



                          v bode 2. Pri dožití 80 rokov a 85 navrhol schváliť sumu 1 000,- Sk a pri  

                          dožití 90 rokov a viac navrhol schváliť sumu 5 000,- Sk. Sú to len ojedinelé  

                          prípady, čo by teda nezaťažilo veľmi rozpočet obce. 

P. starosta – v bode 3. zásad sú riešení 90 a 95-roční občania. 

                     Myslí si, že je to vec morálna, že obec si spomenie na svojho občana. 

                     Sú to dary symbolické, ktorým si dôchodca nezlepší sociálnu situáciu a nerád by  

                      komplikoval tieto akcie vekovou kategorizáciou. Osobne nedoporučuje tento  

                      návrh schváliť. 

Ing. Miškovič – navrhuje zo zásad vynechať podmienku „len vtedy ak reflektuje na  

                          pozvanie.“  

P. starosta – v prípade, že sa tento návrh schváli, navrhuje predložený návrh zásad z jednania  

                    OZ stiahnuť s tým, že najprv bude treba urobiť analýzu dopadu na rozpočet obce. 

Mládenczová I. – osobne tiež nedoporučuje rozlíšiť finančne vekové kategórie, každému  

                             jubilantovi doporučuje prispieť rovnako. Kto je chorý, tomu komisia doručí  

                            domov dar. 

Becse O. – Ing. Miškovičovi – len toľko, že tento návrh pred predložením bol premyslený. 

                  Ctí si prácu tých ľudí, ktorí organizujú túto akciu, len mu je ľúto, že nie všetci 

                   pozvaní sa zúčastňujú tohto podujatia. 

P. starosta – kto si ctí to, že obec si na neho spomenula, sa tejto akcie zúčastní. 

P. Patakyová – treba rešpektovať aj vôľu toho, ktorý sa nezúčastní tejto akcie, lebo si neželá,  

                         aby bol pozdravený. 

Ing. Miškovič – doporučil zameniť bod B/ za A/ a opačne, najprv zrušiť uznesenie a potom 

schváliť nové. 

P. starosta – v zmysle legislatívnych  zásad zrušovacie ustanovenia sú na konci aj v zákonoch  

Pretože ďalší návrh, pripomienka ani dotaz zo strany poslancov neodznel, p. starosta dal 

o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: bod A/ l  proti, ostatní za. 

                    bod B/ l sa zdržal, ostatní za. 

P. starosta konštatoval, že predložené zásady boli schválené. 

 

- Úradný záznam z návštevy oficiálnej delegácie z družobnej obce Felsőszentiván – MR 

   - priložený k zápisnici 

P. starosta – vzhľadom na to, že vopred sa nevedelo o počte a programe podujatia, po  

                     návšteve sa predkladá vyúčtovanie nákladov. 

Pripomienky a dotazy neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Žiadosť Mestského úradu v Kiskőrösi o zabezpečenie nocľahu s polovičnou penziou  

   v obci  Nesvady v dňoch 9.-12. 8. 2007. 

   - priložená k zápisnici 

P. starosta vyzval poslancov, aby predniesli svoje návrhy. 

Becse O. – frakcia SMK vzhľadom na to, že návšteva z Felsoszentivánu odchádzala s veľmi 

                  dobrými dojmami, frakcia SMK navrhuje ubytovanie zabezpečiť v Športhoteli  

                  s príspevkom na stravu vo výške 150,- Sk /raňajky+večera/ na jednu osobu. 

P. starosta – zároveň oznámil, že na oberačkové slávnosti v Kiskőrösi očakávajú 8-člennú  

                     oficiálnu delegáciu z poslancov so zabezpečením ubytovania a stravovania počas  

                     3 dní. Vyzval poslancov, aby sa záujemcovia prihlásili do budúcej stredy. 

                     Doporučil doplniť uznesenie v zmysle odznelého návrhu. 

 



     8. Rozprava a interpelácia: 

Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané a vzhľadom na to, že v neverejnej 

časti je potrebné prejednať ešte vyznamenania a rockový koncert, p. starosta otvoril 

rozpravu a interpeláciu poslancov. 

Molnár Z.- miniihrisko s umelým povrchom, aký je stav. 

P. starosta – zatiaľ nemáme informáciu. Na budúci týždeň sa pokúsi informovať 

                     v Bratislave. 

Ing. Miškovič – blížia sa Nesvadské dni, vyzval občanov, aby sa postarali o poriadok  

                          v okolí svojich rodinných domov a upravili predzáhradky. 

                          Požiadal OcÚ aby zabezpečil, aby aj vstupné cesty – okrajové časti obce 

                          boli dané do poriadku, upravené. 

 

Iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli. 

P. starosta konštatoval, že verejná časť zasadnutia sa týmto končí, rozlúčil sa s občanmi 

pre TV-obrazovkách a zaželal im dobrú noc. 

 

Pokračovalo sa v neverejnom jednaní OZ o návrhu vyznamenaných a o rockovom koncerte. 

Mgr. Holková – predsedkyňa komisie oboznámila poslancom s návrhom vyznamenaných: 

                          Za aktívnu prácu v MO CSemadoku – pozdravný list – viď návrh priložený  

                          k zápisnici. 

                          Daráž Tibor – za dlhoročnú prácu navrhuje udeliť pozdravný list SC  

                          Nesvady. 

                          Tóthová Terézia – pozdravný list navrhuje udeliť ZŠ s VJM 

    Ďakovný list – navrhuje udeliť športová komisia pre Ing. Juraja Miškoviča 

                                               - ŠŠK CVČ pre  Harisovú Katarínu 

                                               -  komisia kultúry pre Júliusa Németha. Mgr. Jánosa Dibusza 

                                                   a občanov z družobných obcí v Maďarskej republike podľa  

                                                   priloženého návrhu za nadviazanie a udržiavanie družobných  

                                                   vzťahov 

    -  p. starosta obce pre Margitu Maukovú za jej dlhoročnú  

                                                   poslaneckú činnosť z príležitosti jej životného jubilea  

                                                   70 rokov. 

                                            -  komisia kultúry pre Máriu Kesziovú za reprezentáciu obce  

                                                v ľudovej tvorivosti. 

                           Cena starostu obce navrhuje p. starosta udeliť pre: Mládenczovú Irenu pre jej 

dlhoročnú poslaneckú činnosť. 

Mgr. Holková – sa opýtala poslancov, či  o navrhovaných vyznamenaných budú hlasovať an 

blok, alebo zvlášť o každom navrhovanom. 

P. starosta –sa opýtal poslancov, či majú proti niektorému z navrhovaných na ocenenie   

                   výhrady. Pretože prítomní poslanci nemali výhrady voči navrhovaným oceneným  

                   dal o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania hlasovať an blok a zároveň vyzval  

                   Mgr. Holkovú, aby odovzdala návrhy na ocenenia doložené s textom za čo sú  

                   navrhovaní ocenení. 

Dal hlasovať: bod C/ všetci za 

                      bod D/ všetci za. 

 

Potom p. starosta prešiel k upresneniu programu podujatia Nesvadské dni 2007. 

Becse O. – do dolnej časti programu Nesvadských dní 2007 navrhol naspodok pre informáciu  

                   uviesť  atrakcie určené pre deti. 

Prítomní s návrhom súhlasili. 



P. starosta vyzval poslancov, aby rozhodli o rockovom koncerte. 

Holop S. – navrhol zabezpečiť profesijné vystúpenie na úrovni – hudobná skupina Republik 

z Maďarskej republiky. 

Ing. Miškovič – navrhol zabezpečiť koncert do 100 tis. Sk 

Holop F. -  navrhol koncert do 50 tisíc – amatérske hudobné skupiny z družobných obcí. 

Becse O. – na začiatku bol za Republik koncert. Teraz navrhuje schváliť 50 tis. Sk, z ktorých 

                  by bolo zabezpečené vystúpenie 3-4 amatérskych skupín pre mládež.  

P. starosta – dal hlasovať o výške nákladov od najnižšieho návrhu po najvyšší a ktorý bude 

schválený, podľa toho sa bude táto akcia zabezpečovať. 

Molnár Z. – nakoľko finančné prostriedky z EÚ na podujatie Nesvadské dni 2007 neboli  

                    pridelené,  navrhol schváliť na zabezpečenie rockového koncertu pre mladých na  

                    piatok večer 50 tis. Sk. 

Iný návrh neodznel, p starosta dal hlasovať o odznelých  návrhoch. 

P. starosta dal hlasovať: 50 tis. – 2 proti, 8 za. 

P. starosta konštatoval, že na zabezpečenie rockového koncertu poslanci schválili 50 tis. Sk. 

P. starosta dal hlasovať o programe, t.j. o bode A/ , B/ 1., 3. návrhu uznesenia - všetci za. 

P. Patakyová – zabezpečiť, aby si v areáli KD pri varení guláša mohli aj cudzinci kúpiť guláš. 

Ing. Miškovič – zabezpečiť kontrolu  hydrantov v obci z dôvodu zvýšenej požiarovosti. 

P. starosta – informoval o koncerte p. Petríka a jeho skupiny, ktorý po okolí robí letné  

                     koncerty, ktorému môžeme ďakovať, že do obce onoho času priviedol členov 

                     obchodnej komory a tým aj majiteľa firmy Ferplast. 

 

P. starosta sa opýtal  návrhovej komisie, či má doplňujúci návrh do uznesenia. 

Ing. Kelemen -  oznámil, že návrhová komisia iný vecný návrh do uznesenia nemá  

                          a považuje uznesenie z 10. zasadnutia OZ za schválené. 

  

      Uznesenie Obecného zastupiteľstva Nesvady č. 10/2007 

zo dňa 26. 7. 2007. 

 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e    informatívnu správu o plnení úloh, uznesení a interpelácií  

poslancov v predloženom znení. 

 

II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

informatívnu správu o plnení rozpočtu obce Nesvady k 31. 5. 2007 v predloženom znení. 

 

III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e    n a    v e d o m i e 

     Informatívnu správu o stave vymáhania pohľadávok k 30. 6. 2007 v predloženom znení, 

B/ u k l a d á   

     venovať zvýšenú pozornosť a vyvinúť maximálne úsilie vo vymáhaní pohľadávok obce  

     Nesvady voči dlžníkom. 

       Zodpovedný: Ing Ján Luca, prednosta Ocú 

       Termín: trvalý 

 
       



IV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e     n a    v e d o m i e       

     informáciu o organizačnom zabezpečení Nesvadských dní 2007, ktoré sa budú konať  

v dňoch 14.-16.9.2007, 

B/ s c h v a ľ u j e    

1. rámcový program podujatia Nesvadské dni 2007, 

2. predložený rozpočet obce Nesvady na podujatie Nesvadské dni 2007 vo výške 

481 500,- Sk, 

3. ďalšie vyvolané náklady v rámci podujatia Nesvadské dni 2007 a to: 

– Rozvodná skriňa pre napojenie na elektrickú energiu vo výške 20 000,- Sk, 

– Vyhotovenie zastrešenia pódia pred vchodom vo výške do 100 000,- Sk,  

C/ u d e ľ u j e   obecné vyznamenania a ocenenia v roku 2007 nasledovne: 

1.  

2. Ďakovný list OZ Nesvady  pre: 

      a/   pána Ing. Juraja Miškoviča  ako uznanie jeho úspešnej dlhoročnej športovej  

            a verejnoprospešnej činnosti v prospech obce, 

   b/   slečnu Katarínu Harisovú za dlhodobú vzornú reprezentáciu a úspešnú propagáciu  

         obce na Slovensku ako aj v zahraničí na poli športovom, 

   c/   pána Júliusa Németha za vykonanú prácu v záujme vzniku a udržiavania  

         priateľských vzťahov medzi obcou Nesvady a družobnými obcami v Maďarskej  

         republike 

    d/  pána Mgr. Jánosa Dibusza za vykonanú prácu v záujme vzniku a udržiavania  

         priateľských vzťahov medzi obcou Nesvady a družobnými obcami v Maďarskej  

         republike 

    e/   pána Jánosa Kalmára  z obce Felsőszentiván, Maďarská republika, za vykonanú prácu  

        v záujme vzniku a udržiavania priateľských vzťahov medzi obcou Nesvady    

        a družobnou obcou Felsőszentiván v Maďarskej republike, 

   f/    pána Fekete Andrása  z obce Felsőszentiván, Maďarská republika  za vykonanú prácu  

        v záujme vzniku a udržiavania priateľských vzťahov medzi obcou Nesvady    

       a družobnou obcou Felsőszentiván v Maďarskej republike,  

  g/    pána Fekete Imre z obce Borota, Maďarská republika za vykonanú prácu  

        v záujme vzniku a udržiavania priateľských vzťahov medzi obcou Nesvady    

       a družobnou obcou Borota v Maďarskej republike,  

  h/    pána Vető Zoltána z obce Rém, Maďarská republika za vykonanú prácu  

        v záujme vzniku a udržiavania priateľských vzťahov medzi obcou Nesvady    

       a družobnou obcou Rém v Maďarskej republike,  

ch/    pána Máté Patariczu z obce Felsőszentiván, Maďarská  republika  za vykonanú prácu  

        v záujme vzniku a udržiavania priateľských vzťahov medzi obcou Nesvady    

       a družobnou obcou Felsőszentiván v Maďarskej republike,  

  i/    pani Margitu Maukovú, za  dlhoročnú verejnoprospešnú činnosť poslanca Miestneho  

        národného výboru v Nesvadoch a od  roku 1990 poslanca Obecného zastupiteľstva obce  

        Nesvady z príležitosti životného jubilea – 70 rokov, 

  j/   pani Máriu Kesziovú, za dlhoročnú prácu v ľudovej tvorivosti za ktorú obdržala 

       vyznamenanie Prezidenta Slovenskej republiky „ Majster ľudovej tvorby 2005“ a za  

       šírenie dobrého mena obce Nesvady.  

2. Pozdravný list OZ Nesvady pre: 

a/ pani Alžbetu Olgyaiovú  za dlhodobé a úspešné pôsobenie vo folklórnej skupine MO  

   Csemadok v Nesvadoch z príležitosti životného jubilea 75 rokov 



b/ pána Júliusa Dobosiho za dlhodobé a úspešné pôsobenie vo folklórnej skupine MO  

    Csemadok v Nesvadoch z príležitosti životného jubilea 65 rokov, 

c/ pána Ladislava Nagya za dlhodobé a úspešné pôsobenie vo folklórnej skupine MO Csemadok  

    v Nesvadoch z príležitosti životného jubilea 65 rokov, 

d/ pána Pavola Harisa za dlhodobé a úspešné pôsobenie vo folklórnej skupine MO Csemadok v  

    .Nesvadoch z príležitosti životného jubilea 65 rokov, 

e/ pani Irenu Takácsovú za dlhodobé a úspešné pôsobenie vo folklórnej skupine MO Csemadok  

    v Nesvadoch z príležitosti životného jubilea 60 rokov, 

f/ pána Tibora Daráža za dlhohoročnú aktívnu prácu vykonanú na poli športovom z príležitosti    

    životného jubilea  70 rokov, 

g/ pani Teréziu Tóthovú za dlhodobú príkladnú pedagogickú činnosť na ZŠ s VJM v Nesvadoch  

    a jej aktívnu činnosť na úseku školstva aj v súčasnosti z príležitosti jej životného jubilea 70  

    rokov. 

 

D/ b e r i e    n a    v e d o m i e   informáciu starostu obce o udelení „Ceny starostu obce  

     Nesvady za rok 2007“ pre:  pani Irenu Mládenczovú za dlhoročnú      

     verejnoprospešnú činnosť poslanca Miestneho národného výboru v Nesvadoch  a od  roku  

      1990 poslanca Obecného zastupiteľstva obce Nesvady z príležitosti životného jubilea – 60  

       rokov, 

                   

                                                           V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informatívnu správu o vyhodnotení akcie „Športom proti drogám“ predloženú predsedom  

komisie športu a mládeže pri OZ Nesvady v predloženom znení. 

 

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e     

predloženú správu o hospodárení Športovej haly Nesvady – Športhotel** za obdobie od 

1.1.2007 do 30.6.2007. 

 

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e    

odpredaj nehnuteľností z  majetku  obce  Nesvady  pre Zoltána Simonicsa nar.16.1.1966  

a pre Andreu Škulibovú rod. Škulibová nar. 27.4.1970, obaja trvale bytom Nesvady, 

Nitriansky rad  1154/28 do podielového spoluvlastníctva po ½ (po polovici)  a to: 

Pozemok o výmere 131 m2 oddelený z pôvodnej parcely vo vlastníctve obce Nesvady č. 

1169/133 o celkovej výmere 4149 m2 nasledovne: 

a.)  diel č. 2 o výmere 44 m2, ktorá výmera sa začlení do parcely č. 723/1, 

b.)  diel č. 4 o výmere 12 m2
, ktorá výmera sa začlení do parcely č. 723/2, 

c.)  diel č. 7 o výmere 75 m2, ktorá výmera sa začlení do parcely 809/2, 

v zmysle geometrického plánu 35974672-142/2007 zo dňa 21.5.2007 vyhotoveného 

súkromnou geodetickou kanceláriou MHL Geo Komárno, Záhradnícka 16. Pôvodný  

pozemok parc.č. 1169/133 je v celosti vlastníctvom obce Nesvady a je vedený na LV č. 2462 

v  k. ú. Nesvady. Celková výmera  nehnuteľností k odpredaju   činí  131 m2.    

Predajná cena je stanovená na  100,-Sk/m2. 



Kúpnu cenu kupujúci zaplatí  pri podpise kúpnej zmluvy do pokladne obecného úradu.  

Všetky náklady spojené s predajom vrátane poplatky za vklad do katastra nehnuteľností hradí 

kupujúci. 

 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch    

A) b e r i e   n a   v e d o m i e 

     výsledok dražby z predaja stavebných pozemkov na Vinohradníckej ulici . Boli vydražené     

     pozemky -  parc. č.  3094/64  a  3094/65.  O  pozemky  parc. č. 3094/66  a   3094/67 nebol   

     záujem, preto sú naďalej napredaj.    

B) s c h v a ľ u j e     

     predaj stavebného  pozemku  z  majetku  obce  Nesvady  nachádzajúceho  sa  na   

     Vinohradníckej ul.  parc.  č. 3094/66  o výmere   682 m2    pre   Eduarda  Kesziho  

     nar. 18.4.1984,  trvale  bytom  Nesvady,  Jazmínová  č. 12  za   podmienky   ako 

     u ostatných realizovaných predajov  pozemkov na  IBV  na Vinohradníckej ulici.  

     Predajná cena je stanovená na  150.-Sk/m2.  

 

IX. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í    

s prenájmom pozemku – verejného priestranstva na  Novej ul. č. 61 -  terasa pri drink bare  

o výmere 20  m2  pre  Petra Sallaiho,  bytom Nesvady, Jánošíková č. 11 na dobu od  

01.08.2007 do 31.07.2012.  

Výšku nájomného stanovuje na 1 650,-Sk/rok.  

 

X. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A.)    k o n š t a t u j e , 

         že  Norbert Keszi a manželka Monika Kesziová rod. Baová, obaja trvale bytom  946 51  

Nesvady,  Slnečná  1023/10  na základe zmluvy o budúcej kúpnej zmluve k pozemkom 

obce  pod  parc. č. 3094/15 si postavili rodinný dom, pričom do pokladne obce zaplatili 

zálohu vo výške kúpnej ceny pozemku, t. j. vo výške 100.-Sk/m2.    

B.)    s c h v a ľ u j e    

odpredaj nehnuteľnosti z majetku Obce Nesvady   pre   Keszi Norberta rod. Keszi, nar. 

15.12.1977 a manž. Kesziovú Moniku rod. Baovú,  nar.  5. 9. 1980,  obaja  trvale  bytom  

946 51 Nesvady, Slnečná 1023/10,  a to pozemok  parc.  č. 3094/15  – ostatné  plochy  

o   výmere 595 m2. Predmetná nehnuteľnosť sa nachádza  v  k. ú. Nesvady a je vedená 

na LV č. 2462 obce Nesvady. 

         Predajná cena pozemku je  100.-Sk/m2. 

 

XI. 

Obecné zastupiteľstvo v  Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

     žiadosť Klubu dôchodcov Nesvady o finančný príspevok na zabezpečenie účasti organizácie na      

     podujatí „Kakasfesztivál v obci Rém v Maďarskej republike dňa 11. 8. 2007, 

B/ s c h v a ľ u j e   finančný príspevok vo výške 15 000,-Sk pre Klub dôchodcov Nesvady,  

     na úhradu cestovných nákladov, 

C/ u k l a d á   účtovníčke obce schválené prostriedky vo výške 15 000,-Sk zahrnúť do 

     zmeny rozpočtu obce na rok 2007. 

      Zodpovedná: p. Gerhardtová, účtovníčka obce 



XII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e  v zmysle § 11 ods. 4 písm. e zák. 369/1990 Zb. a jeho noviel prijatie 

     úveru za účelom financovania diela a to Odvŕtanie geotermálneho prieskumného vrtu  

     HGN-1 v katastri obce Nesvady a jeho úpravu zabudovaním na zdroj termálnej vody ako  

     aj Odvŕtanie hydrogeologickéhzo prieskumného vrtu HGP-1 v katastri obce Nesvady pre  

     overenie možnosti získania zdroja pitnej vody a jeho úpravu zabudovaním na definitívny  

     vodozáchytný objekt v nasledovnej výške: 

1. Pre termálny prieskumný vrt HGN-1 do hĺbky 1 300 bežný metrov + vrt na pitnú vodu  

      HGP-1 vo výške ................................ 374 850,- Eur vrátane DPH 

2. V prípade potreby vŕtania HGN-1 do hĺbky 1 500 metrov  

vo výške............................................... 59 500,- Eur vrátane DPH 

 Celková maximálna výška úveru:   434 350,- Eur vrátane DPH 

B/ ž i a d a starostu obce vykonať prieskum u bankových inštitúcií za účelom získania  

     najvýhodnejších podmienok úveru za účelom prefinancovania investície uvedenej v bode  

     A/ tohto uznesenia a výsledky jednotlivých ponúk bankových inštitúcií prejednať pred  

     podpísaním úverovej zmluvy so zástupcami poslancov v zložení: zástupca starostu obce,  

     predseda komisie finančnej, obchodu, verejného obstarávania a dražobnej, predseda  

     komisie výstavby a územného plánu, verejného poriadku a životného prostredia a predseda  

     komisie poľnohospodárstva, miestneho rozvoja a podnikateľských aktivít a za účasti  

     hlavnej kontrolórky obce.  

       

XIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e  

     na výkon technického dozoru a súvisiacich geologických prác pri realizácii geotermálneho 

     vrtu finančné prostriedky vo výške 150 000,- Sk, 

B/ u k l a d á 

     účtovníčke obce pri druhej zmene rozpočtu túto zmenu zapracovať do zmeny rozpočtu  

     obce. 

      Zodpovedná: p. Gerhardtová, účtovníčka obce 

 

XIV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e   n a   v e d o m i e  

informatívnu správu starostu obce o stave zabezpečenia finančných prostriedkov potrebných 

pre realizáciu inžinierskych sietí pre priemyselný areál nachádzajúci sa v zmysle platného 

územného plánu obce v lokalitách č. 24 a 25, 

B/  s c h v a ľ u j e   

vybudovanie nasledovných inžinierskych sietí pre priemyselný areál nachádzajúci sa v zmysle 

platného územného plánu obce v lokalitách č. 24 a 25 : 

1. SO - 02  Vodovodné potrubie vetva 2 - PVC DN 100 v dĺžke  210 m, 

2. SO - 05  Kanalizačný zberač D1-5a    - PVC DN 300 v dĺžke  135 m, 

v zmysle predloženej projektovej dokumentácie s plánovanými rozpočtovými nákladmi vo 

výške 996 304,- Sk, s tým že obecný úrad zabezpečí výber zhotoviteľa inžinierskych sietí 

v zmysle zákona o verejnom obstarávaní, 

          Zodpovedný : Ing. Ján Luca, prednosta úradu 

          Termín :         do 30.09.2007 

 

 



C/  u k l a d á 

schválené finančné prostriedky vo výške  996 304,- Sk zapracovať do II. zmeny rozpočtu 

obce Nesvady na rok 2007. 

                                                                           Zodpovedná : p. Gerhardtová, účtovníčka obce                 
 

XV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í    s podmienkami údržby uvedenými v čl. VII. „ Dohody o vykonávaní služieb pri 

prevádzkovaní pohrebísk obce Nesvady“ s poskytovateľom služieb Štefanom Nagyom. 

 

 

XVI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e   predložený návrh Zásad o materiálnom zabezpečení Zboru pre občianske  

     záležitosti obce Nesvady, s účinnosťou od 1. 8. 2007, 

B/ r u š í   uznesenia Obecného zastupiteľstva Nesvady č. 6/91-XI. a 8/99-III.B dňom  

    31.7.2007. 

 

XVII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   výdavky vo výške 21 410,- Sk vynaložené na stravovanie, ubytovanie 

a darčeky z príležitosti návštevy delegácie družobnej obce Felsőszentiván v dňoch 16.-

17.7.2007.  

 

XVIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a    v e d o m i e 

     žiadosť Mestského úradu v Kiskőrösi o zabezpečenie nocľahu s polovičnou penziou v obci  

     Nesvady v dňoch 9.- 12.8.2007, 

B/ s ú h l a s í   

     1. s úhradou /čiastočnou úhradou/ ubytovacích nákladov vo výške 350,- Sk na jedného  

         ubytovaného a jednu noc, 

     2. s úhradou /čiastočnou úhradou/ nákladov na stravovanie vo výške 150,- Sk na jedného  

         návštevníka a jeden deň. 

 

P. starosta - na záver poďakoval všetkým za účasť a ukončil 10. zasadnutie OZ. 

                          

D.    a.    h. 

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ              starosta obce 

                 Overovatelia: 

    Irena Mládenczová 

    Zoltán Haris 

 

Zapísala: Margita Ryšavá. 

 

 

 



 

   

 

 

 


